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1. Mötets öppnande. 
Ordförande Jan Amcoff förklarade mötet öppnat. 

2. Föregående mötes protokoll. 
Föregående protokoll samt minnesanteckningar diskuterades och lades till 
handlingarna.  

3. Meddelanden. 
Göran H meddelade att den planerade workshopen om SWEREF99 den 23/4 var 
lyckad, med bred uppslutning från olika områden och 12 deltagare med hög 
kompetens. Det är risk att det blir fel när man transformerar om p.g.a. skillnaderna 
mellan RT90 2,5 gon ’V’ resp. RT90 2,5 gon ’W’. Transformeringsverktyget Fransson 
är inköpt med en site licens till en kostnad av 2900:-. 
 
På användarsidan meddelande Göran H att det är ca 110 ArcGIS användare, bland 
annat några avancerade användare på EBC, och att någon därifrån borde bjudas in till 
UpGIS. Det krånglar fortfarande med MapInfo-programvaran, eftersom fel version 
levererats vilket gör att det inte går att ’låna ut’ licenser tillfälligt till bärbara datorer.  
 
Göran A meddelade att Jakob Lagerstedt på inst. för vatten och miljö är ny GIS-
samordnare på SLU, och UpGIS beslöt att bjuda in honom som adjungerad till UpGIS, 
och välkomnar samtidigt Göran A att fortsätta delta i mötena. SLU kommer att utöka 
GIS-undervisningen framöver, med bland annat en sommarkurs.  



4. Inspire-direktivet. 
Göran A föredrog om Inspire-direktivet, som syftar till att göra geo-data för en rad 
områden tillgängligt via en gemensam portal för hela EU, för att öka tillgängligheten 
på data till allmänhet och myndigheter. Se: www.lantmateriet.se/geodata samt 
www.geodata.se. SLU är involverad i vissa delar av planeringsarbetet för svensk del.  

5. GIS vid UU.   
Det börjar bli fler GIS-användare vid UU, och UpGIS tycker att det är viktigt att ta 
tillvara på det ökade intresset för GIS. Bland annat skulle man kunna bjuda in fler till 
UpGIS. Daniel ska även åter kontrollera möjligheterna att starta en introduktionskurs 
till GIS för lärare och forskare. 
 
6. Övriga frågor 
Göran A tog upp problemen som många har upplevt med medgivandenummer från 
Lantmäteriet för avhandlingar och forskningspublikationer. Frågan ska tas upp på nästa 
nationella GIS-lärarmöte för en eventuell gemensam skrivelse. 

7. Nästa möte. 

Nästa möte hålls på SLU, tid fastslås på Doodle. 
 
 
Dag som ovan,  
 
 
Daniel Löwenborg    Jan Amcoff 


